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Abstract (en)
The invention relates to a lock/key configuration, in which the flat key has, starting from each wide side (2) in the region of the key spine, a rib (3)
which forms with the wide sides (2) of the flat key (1) an angle different from 90@. Provided on the side faces of the ribs (3) are profile variations
which cooperate with corresponding longitudinal grooves and longitudinal ribs in the side walls of the keyway. The invention relates, furthermore, to
a method for producing a cylinder plug for lock/key configurations of this type. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schloß-Schlüsselausbildung, bei der der Flachschlüssels von jeder Breitseite (2) im Bereich des Schlüsselrückens
ausgehend eine Rippe (3) aufweist, die mit den Breitseiten (2) des Flachschlüssel (1) einen von 90° verschiedenen Winkel bildet. An den
Seitenflächen der Rippen (3) sind Profilvariationen vorgesehen, die mit entsprechenden Längsnuten und Längsrippen in den Seitenwänden des
Schlüsselkanals zusammenwirken. Außerdem betrifft die Erfindung ein Verfahren zur Herstellung eines Zylinderkernes für derartige Schloß-
Schlüsselausbildungen. <IMAGE>
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